
Poznań dnia 02.04.2018                                                                                         Tomasz Stachowiak  

                                                                                                                                  Radny Miasta Poznania 

                                                                                                                                                 

 

  

Szanowny Panie Prezydencie 

Pisałem do Pana Prezydenta w roku 2018 INTERPELACJE W TEJ SPRAWIE, ponawiam moje działania – 

ponieważ NIC się nie wydarzyło od tego czasu. 

 

W rejonie ulic Górki / Głogowska jest w trakcie realizacji duża prywatna INWESTYCJA . 

Budowa dużego budynku wymaga dużych transportów materiałów budowlanych . 

Większość transportów odbywa się ulica GÓRKI która kilka lat temu w końcu po wielu staraniach 

wielu ludzi, Radych Osiedlowych , Miejskich zmieniła się z tzw.  trylinki na ulicę asfaltowa z pięknymi 

chodnikami. 

Chciałbym aby podjęto niezwłoczne działania aby tylko ulica GŁOGOWSKĄ dowozić materiały oraz 

sporządzić dokumentację stanu nawierzchni chodników i drogi. Tak aby ewentualne szkody zostały 

naprawione przez głównego wykonawcę. 

Stosowna dokumentacje fotograficzna posiadają Radni z Osiedla Górczyn. 

 

 

Niestety w niedalekiej odległości znajduje się druga potężna inwestycja‐ budowa nowego osiedla przy 

ul Krauthofera /Górki .  

Są tam niszczone chodniki poprzez stające na chodnikach, betoniarki oraz inny ciężki sprzęt 

budowlany. 

Jest to etap początkowy‐ dlatego domagam się o niezwłoczne działania mające na celu 

zabezpieczenia mienia miasta, lub wezwać inwestora do naprawy zniszczeń, po zakończeniu 

inwestycji. 

 

 

                                                                                                                                               Pozdrawiam 

                                                                                                                                            Tomasz Stachowiak 

                                                                                                                                          Radny Miasta Poznania 

 



 

 


